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Zoals vandaag besproken. Het is idd wel de bedoeling om het discussie document van EE te reviewen zodat we

daarop op 1 lijn zitten, liefst voor volgende week. De versie die ik jou stuurde zitten mijn eigen op- en

aanmerkingen bij maar EE is de auteur en er staan nog andere zaken uit. Ik zit daar zelf verder niet bij dus laat

het vooral nog even weten. Was zelf ook onder de indruk dat VWS zou terugkoppelen over of het haalbaar is om

niet te wachten

Jij gaf aan dat het wel wenselijk is om de arbeidsmigranten er bij te hemen omdat in bepaalde regio’s er juist veel

zijn waarbij bijvoorbeeld west-brabant hierin de ervaring kunnen delen met de rest van de regio’s.
Wie met wie samenwerkt in de regio en of ze bij elkaar aansluiten is bij regionale uitvoering aan de GGD-en zelf.

Een uitgebreid plan van aanpak dat door een projectgroep en .

Voorstel is om een kader document te hebben als naslag en alleen de punten zoals planning, bestellen/herverdeling

vaccins, communicatieproducten, goed beheer en vervoer vaccins en aan de regio’s te vragen wat ze (financieel en

verder) nodig hebben om de uitvoer te kunnen doen.

Dit sluit aan bij de opdracht aan de GGD regio’s om de regie te voeren als ook een plan als ook de overige punten
vanuit VWS en de nota over de diverse clusters.
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Ik heb eerder een inhoudsopgave gemaakt, EES heeft een ppt gemaakt met een aantal slides voor discussie. Ik

heb hier en daar al wat aangepast/toegevoegd.
Beiden bijgevoegd. Heb je morgen misschien tijd om hier even over te overleggen en aan te vullen? Tussen 11 en

15 uur heb ik veel ruimte of na 16 uur.

Nog beter uit te werken en te onderbouwen zijn denk ik:

1. leeftijdscohorten en of het haalbaar/wenselijk is om wel/niet eerder te starten dan wanneer de jongste aan

de beurt is. Daarover hebben we ook nog niet iets vanuit VWS terug gehoord vanEREY maar (ook) binnen RIVM

een punt van discussie naar wij verwachten.

2. Verder of het wel/niet handig is om arbeidsmigranten er bij te nemen in 1 project.
3. Ook of het mogelijk is om arbeidsmigranten toch zelf richting de GGD locatie te krijgen met een uitnodiging

op adres van inschrijving bij gemeente te sturen. Dat het vaak niet klopt is bekend maar je zou nu mensen er

wel op kunnen wijzen dit nu goed te zetten om zo toch een uitnodiging te ontvangen.

Kortom, hier en daar nog wel wat discussiepunten. Laat maar weten wanneer je tijd heb. |EE is deze week vrij

begrijp ik?

Vriendelijke groet,

sababn mlo}
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